

**Myrtis has been named “friend of the United Nations”****Her message to the world leaders**

Myrtis died of typhoid fever during the plague which hit Athens in the middle of the 5th Century BC. Typhoid fever is even today -2.500 years after- the cause of death for 500.000 to 700.000 people every year. Moreover, each year nearly nine million children under five are losing their lives from typhoid fever and other diseases that can be prevented and treated.

For this reason, the [United Nations Regional Information Centre \(UNRIC\)](#) “asked” Myrtis to become a [friend](#) of the [UN Millennium Development Goals](#) and join, in her own unique way, the United Nations world campaign "We can End Poverty".

This is how Myrtis became a [friend](#) and supporter of the United Nations. She “assumed” her duties without delay by sending a message to world leaders who attended the [UN Millennium Development Goals Summit](#) of September 2010.

So, Myrtis is not any longer only “face to face with the past” but also “face to face with the future of humanity”.

□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□□  
□□□□□□□□□□□□



「このことはミルティス。でも、この人のことはじゃないのよ。この人を殺した  
この人の手がかけてくれたの。私はこの人からこの人に殺された時  
のとき、この人の手のとこにアテネのケラミコスと違うところにある  
ところで殺されたのよ」

「は」「る」に「きる」の「み」みたいだけど、「い」なく、「る」「る」にアテネで  
「まれて、」ち、そして「んだ、」「る」の「の」。

じゃ、どうして、アテネの「ミレニアムの」になれたのかと  
うと…

「はははははははは、ちょうどペロポネソスの、アテネを  
つたののののだったらしいの。これはののもしている  
ことなんですって。その、このがチフスだったってことも、そのじで  
アテネの、ペリクレウスをはじめ、アテネのののがおとしたん  
ですって。そして、このはペロポネソスでアテネがスバルタにする  
のつにもなったとうのよ」

のことはほぼなでされたんで、アテネの、マリノス・パパグリゴラキはののをしてみようと言ついたんですって。そして、さっそくののとにそのをめて、そののがみんながにしているのこれはがぬとほとんどじすごいでしよう

マリノス・パパグリゴラキはの『』がただにのがパルテノンのアクロポリスのふもとでんでいたののをるでわらせるんじゃなくて、がにもどって、のやにあるメッセージをえるにもするべきなんじゃないかとったんですって。そのメッセージとうのは…

のはけられなかつた。のにはとうももなかつた。でも、のみんなにはそんないはしない。みんなはものをうためになすべての・なをつてはいる。みたいにんでいくものうために、をすることも、することもできる

の、のメッセージがくのにをえて、『ミレニアムの』ができますことをからしています。のうことをよーくいてね。のほうがみんなよりずっとずっとだつてことれないのでね。というはその、のほうがいろいろなことがよくかっているってこともね」

ミルティスは『ミルティスときて』とというでの。そのはギリシャをはじめ、でもされているが、まずはギリシャのキフィシアのグランドリにてまでかにわたってされた。

WHOはのチフスのをからとつしている。そのうちからはにると。そしてれてはならないことはもののが、いをとしているという。それもではで、なせいであ

Translation in Japanese language: Antoniou Marios, Dentist

Editing-Corrections: Miki Shirakawa,-Philologist

Go to:

<http://www.wecanendpoverty.eu/millennium-friends/millennium-friends.html>

to see the original UNRIC page!